
Referat fra kretsting I Oslo Bridgekrets 7. mai 2025 kl. 17:00 

Til stede fra styret: Simen Gan Schweder (styreleder), Bjørn Henning Grandahl (kasserer), Torkel 

Viken (styremedlem), Espen Paus (styremedlem), Maja Rom Anjer (styremedlem) 

Fra Hjerter Konge: Stig Martinussen 

Fra Oslo BK: Ove Kristoffersen, Tor Inge Iversen 

Øvrige Medlemmer: Halvor Dahl, Turid Bones, Viggo Nordvik  

Til sammen 8 stemmeberettigede 

 

DAGSORDEN 

1. Godkjenning av representantenes fullmakter 

Det forelå ingen fullmakter 

2. Valg av møteleder og sekretær 

Simen Gan Schweder ble valgt til møteleder og Maja Rom Anjer til sekretær 

3. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Innkalling ble godkjent, men det ble anmerket at regnskapet ikke var utsendt på forhånd 

4. Valg av to representanter til å undertegne protokollen 

Ove Kristoffersen og Stig Martinussen ble valgt 

5. Godkjenning av regnskap for 2024 og vedtak om ansvarsfrihet for styret 

Driftsresultat 2024 var på 61.680 kroner sammenlignet med 228.283 kroner i 2023. Totalresultat 

(inkludert avkastning på verdipapirer) på 521.287 kroner sammenlignet med 614.318 kroner i 2023. 

Bridgefondet pr. årsskiftet var på 5.132.611 kroner og vi hadde på samme tidspunkt 445.846 kroner i 

banken. 

 

Styret ble bedt om å forklare at driftsresultatet var såpass lavt sammenlignet med 2023.  

Hovedårsakene til resultatnedgangen er på kostnadssiden. Renhold er opp cirka 30.000, strøm drøye 

25.000, turneringslederhonorar cirka 13.000 og det er i tillegg tatt et tap på fordringer på 22.500. I 

tillegg tikker husleien opp med noen 1000-lapper i året. Driftsinntekter har falt med cirka 50.000 

kroner.  

 

Regnskapet ble godkjent. 

Det ble vedtatt ansvarsfrihet for styret.  

 

6. Godkjenning av fondets regnskap for 2024 

 Fondet hadde en avkastning på 2024 på 9,8%, og er allerede opp 3% i 2025.  

Det ble ikke foretatt utdelinger fra fondet hverken i 2024 eller 2023.  

 

På årsmøtet i 2024 ble det besluttet at kretsen ønsket minst mulig aktiv forvaltning og skulle be 

fondsstyret om å avvikle ekstern forvalter så raskt som mulig.  

 

Styreleder for fondet har fått denne henvendelsen og har sagt at dersom kretsen ønsket å ha hele 



porteføljen i indexfond er dette i strid med fondets vedtekter.  

Kretstinget ba styret innkalle til et ekstraordinært årsmøte for å få gjennomført denne endringen ved 

å endre fondets vedtekter, eventuelt også velge et nytt fondsstyre.  

Styreleder for fondet har i ettertid (dagen etter kretstinget) informert om at fondet gikk ut av det 

eneste aktivt forvaltede aksjefondet i fjor høst, og at alle aksjeplasseringer nå er i kategorien 

"indeksnære" fond. Styret mener at ordlyden i fjorårets kretsting dermed allerede er oppfylt.  

Fondets regnskap er godkjent.  

7. Økonomiske utsikter for 2025 

Det forventes et moderat overskudd i 2025 som i 2024.  

Styret skal ta en gjennomgang av både inntekter og utgifter og se på om noe bør gjøres spesielt på 

utgiftssiden.  

En forsikringspremie på 4157 kroner kan antagelig sies opp, og en gjeld på 17621 kan inntektsføres.  

 

Det ble informert om at antall medlemmer i kretsen og antall deltagende på turneringer var høyere i 

2024 enn i 2023.  

8. Hvordan forbedre samhandling med klubbene 

Saken går ut. 

9. Innsendte forslag 

Det har kommet et forslag fra Espen Paus om at styret bør prioritere nødvendig vedlikehold av 

Dampen. Konkret ble det nevnt pussing og sliping av gulv, maling av vegg og oppgradering av 

toaletter, samt innkjøp av ny oppvaskmaskin.  

Styret skal jobbe med saken i samarbeid med eier (Norwegian Property)  

10. Valg 

Valg til Styret: 

Styreleder Simen Gan Shweder og styremedlem Espen Paus går ut av styret. De resterende 

styremedlemmer ble gjenvalgt.  

Halvor Dahl og Turid Bones ble valgt inn i nytt styre.  

Revisor 

Anders Fodstad ble gjenvalg 

Fondsstyret 

Det ble ønsket på kretstinget at styret eventuelt skulle sette sammen et nytt fondstyre for å få 

gjennomført endringen om å fjerne aktiv forvalting av fondet. Imidlertid viste det seg at denne 

endringen ble gjennomført høst 2024.  

 

Olve Gravråk, Espen Fasting og Bjørn Henning Grandal ble gjenvalgt. 

 

Apell- og autorisasjonsutvalg: 

Øyvind Ludvigsen og Are Aarebrot ble gjenvalgt. 

Valgkomitè: 



Lasse Aaseng og Espen Paus ble gjenvalgt.  


